
万方数据



•Ⅰ•

目 录
* 价值管理 *

连云港水晶珠宝产业行业竞争力测评 游靓 等（1）
工程造价信息化建设存在的问题及对策 徐静（6）
国际航空枢纽发展特征分析及对我国的发展建议 姜巍（10）
“三标合一”实施对建筑企业的影响及对策 王宇鹏（15）
电力施工企业成本控制探究 李培新（17）
公路工程监理关键问题及对策 杨丹丹（19）
江苏阳光集团财务共享中心的构建研究 侯欢 等（21）
现代机电安装工程电气施工质量控制策略探究 汤峰（23）

翀基于产城融合理念的工业园区更新与利用研究 刘 （25）
土地利用转型与土地资源管理策略分析 王蓉蓉（27）
第三方施工对油气输送管道的风险及对策措施 郭彤（29）
企业财务管理会计内控策略分析 焦雪纯（31）
试析公路工程项目中计量与支付工作程序 王婷灏（33）
基于 SWOT分析的咸宁温泉旅游发展研究 王朗（35）
高校实验室气瓶安全管理初探 国力科（37）
广州市共享单车发展中的协同治理研究 黄晓璇（39）
火力发电厂施工中存在的问题与策略研究 唐立明（41）
多层次实验室公共科研平台建设探索 陈洪菊 等（43）
建设项目全寿命周期集成化管理研究 周燕伟 等（45）
浅谈下浮率招标模式下工程造价管控 张玉婷（47）
“十百千”创新型企业培育发展现状分析及对策研究 陈昕 等（49）
基于 SWOT模型的城市地下综合管廊 PPP模式分析 潘梁（51）
社区 O2O的发展困境及其破解路径 李韶驰（54）
金寨猕猴桃农民专业合作社联合社特殊产权制度及其影响

李诗然（58）
水运工程造价管理绩效评价成熟度模型研究 陈艳春（61）
全民阅读环境下我国高校图书馆数字阅读推广模式探究

尹伊秋 等（63）
PPP模式下皖北地区棚户区改造工作分析 桂宗瑜（65）
论建筑工程项目全过程造价控制及管理 杨少锋（67）
“一带一路”背景下山东半岛海岛旅游区域一体化协同模式构建

刘晗笑 等（69）
对建筑业企业资质管理的探讨 王海媛（71）
铁路起重装卸机械安全操作问题研究 徐东波（73）
公路项目成本核算 张永刚（75）
TR组件的成本精细化管理 沈克剑 等（77）
烟草行业初步设计阶段概算编制的几点体会 伏国俊（79）
数据挖掘技术在装配式建筑风险决策中的应用研究 张文斌 等（82）
基于拍照赚钱的任务定价研究 张宇（85）
事业单位推进管理会计体系建设浅析 曹明阁 等（90）
公路桥梁施工管理要点与对策探究 姜长领（92）
二次供水竖向分区技术分析 莫孝翠 等（94）
浅谈建设单位成本控制 鲁斐（96）
以设计企业为龙头的 EPC总承包输变电工程施工风险评价研究

赵忠泽 等（98）
* 价值链•供应链 *

“互联网+”背景下物流信息共享机制研究 安霓（103）
* 功能载体创新 *

关于公路桥梁桩施工工法研究与探索 郭威龙（105）
某非对称平衡体系混合梁斜拉桥上部结构施工控制研究

戚原 等（107）
分幅预制大箱梁在城市快速路网中的应用研究 胡波涛 等（109）

价值工程
2018 年 7 月上旬刊（总第 495 期 / 第 37 卷）

1982 年创刊 2018 年 7月 8 日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等 教育学会 价值工程分 会

封面刊名题字: 袁宝华

—————————————————————————————————————————

主管单位:
河北省科学技术协会

主办单位:
河北省技术经济管理现代化研究会

—————————————————————————————————————————
名誉总编: 郜明信

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742
—————————————————————————————————————————
编 辑 部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178
0311-83036626

传 真: 0311-87024742
投稿信箱: vezzsbjb@163.com
网 址: www.vezzs.com
责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红

—————————————————————————————————————————

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311
国内邮发代号: 18-2
国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

—————————————————————————————————————————
编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路 88号卓达

物业楼 A501室
邮 编: 050091
国内定价: 30.00元人民币

海外定价: 30.00美元

会刊

万方数据



•Ⅱ•

无极绳绞车在煤矿中的实际应用与改进 王鸿志 等（113）
“一堵一注”瓦斯抽采钻孔封孔工艺研究与应用 李田龙（115）
静态爆破技术在石质路堑施工中的应用分析 孟建创（117）
感应电机的电磁设计 许通（120）
贝雷梁便桥在既有车站新建旅客地道施工中的应用

张东清（122）
播丫河特大桥悬浇连续梁合拢段施工技术探讨

赖世英（125）
浅埋隧道软弱围岩坍塌处理技术研究 张文慧（128）
南广铁路路基地基预应力砼管桩静压处理施工

张继建（131）
纳米碳加热膜式节能油温机控制系统设计

徐圣颉 等（134）
雷诺护垫在沙颍河安徽段航道整治工程中的应用

吕世升（137）
竖井反井法先导孔超前地质预测施工技术 方凯（139）
系统动态响应下的自由曲面铣削表面形貌预测模型

陈慧群（142）
纤维轻骨料混凝土高温力学性能研究 王小莉（147）
怒江州贡山县达卡当滑坡成因及破坏机制 钱闪光 等（149）
保定站房屋面虹吸雨水系统应用探讨 耿傥（151）
高层建筑深基坑支护施工技术分析 张春华（154）
轨道交通地下空间开发策略研究 韩刚 等（156）
公共建筑通风空调系统节能改造研究 李洪砚 等（159）
用 PLC改造 T68镗床主轴电动机电气系统 吴冬玲（161）
高架桥混凝土空心薄壁墩施工技术应用 李若军（164）
高速公路下穿铁路特殊孔 T梁架设施工技术 潘俊杰（166）
气动调压式民用航空发动机试车台燃油系统设计

肖连勇 等（169）
无底柱崩落法采矿在大红山铁矿的应用 曾未曾 等（172）
混凝土防渗墙的断裂破坏分析 耿传宇 等（174）

* 价值应用 *
《综合实训》课程实践技能培养研究 朱缨 等（176）
改进层次分析法在高职《建筑力学》课程学习中的应用

刘兵（178）
河北省一次重污染天气典型案例分析 苏海燕 等（180）
一起 EDP低压灯亮故障的分析 陈超（182）
探究路桥施工中病害原因和应对措施 耿传宇（184）
原料包装标准化在产能提升中的研究 黄鹏鹏 等（186）
文学在校园文化建设中的应用路径研究 易巧巧 等（188）
综合运距计算法在南水北调某标段土方平衡运距变化上的应用

邢志国（191）
音乐 APP发展探究与建议 周超（193）
“海绵城市”理念在景观设计中的应用技术研究

韩春妮 等（195）
浅议小城镇街道景观改造设计 乔怡青（197）
浅谈提升机高压变频调速装置在郭二庄矿应用

朱小恒（199）
浅谈大数据对图书馆的一些思考 王丽丹（201）
基于 ASP的在线投票系统设计与实现 吴三柱（203）
公路路面检测中应注意的问题探述 董华龙（205）
宁夏高校科技创新绩效评价 方丽娟 等（207）
大数据助力“最多跑一次”企业服务改革 盛骁骏 等（210）
浅谈镇雄煤矿地质环境保护 邓声炜（212）
酒店功能流线设计探讨 陈炽（215）
RFID在未来工地的应用场景研究 杜昊洋 等（217）
宁夏数字文化网微信小程序的构建探究 李刚（219）
体育自媒体的系统特性与社会价值分析 王子也 等（221）
城市更新中历史建筑保护与利用研究 胡毅军（223）
市政道路软基处理方法分析 朱丹（225）

SU-GA-SVM在网络入侵检测中的应用 张宝华 等（227）
基于装配式建筑结构设计要点分析 徐蓉（230）
信息技术在老人群体管理中的应用 姚军 等（232）
公路施工中软土路基施工技术的应用研究 万建树（234）
健康管理模式对老年慢性病的干预探讨

牛健壮 等（236）
移动学习下的计算机类网络课程资源建设探究

白伟 等（238）
大断面岩巷快速掘进技术研究 穆彦鹏（240）
地铁中智慧服务平台的建设 张克申 等（242）
“互联网+”模式下的增值税发票验证集成方案研究

何晓梅 等（244）
道桥施工中路面病害及维护技术的有效运用分析

杨晓芳（247）
面向区域经济的计算机中职升本专业建设的探讨

于林林（249）
虚拟仿真实验室在核工程与核技术专业人才培养中的优势

谢金森 等（251）
网络直播平台的发展对策研究 黄卓龄（253）
考虑结构刚度的四点接触球轴承力学建模方法与接触载荷分析

李超 等（255）
基坑支护对周边建筑物的影响及应采取的措施

陆建龙 等（258）
BIM技术在中小城市建筑业中的应用研究 张焕芳（260）
刍议环境检测技术存在的问题及应对策略 卫印芝（263）

* 理论综述 *
城市更新背景下地区中产化过程研究 张海波 等（265）
人工智能时代的伦理挑战与应对之策 朱馨桐（268）
新发展理念视角下提高全要素生产率的思考

杨峥晖（270）
基于因子分析法和数据包络分析相结合的高校教育资源配置
绩效评价 油永华 等（272）

无人零售发展前景探析 王娟（275）
企业避税影响因素研究述评 杨丹（277）
商周青铜器纹饰在现代家具装饰设计中的创新运用研究

李春艳（279）
建筑企业质量氛围量表开发研究综述 何威 等（281）

* 综合 *
基于 ABAQUS驱动工程力学课程多样性探索 王铎 等（286）
基于高职工商企业管理专业创新创业课程体系的构建研究

巫婷 等（288）
大数据背景下的课程创新 聂静（290）
基于网络学习空间的分级即时督导管理和评比考核平台的
研究与应用 刘志龙 等（292）

基于高职院校计算机类专业现代学徒制的质量评价体系研究
庄煜（295）

基于协同的金融学课程培养模式探析 肖云（298）

郑重声明
1、本刊所刊载内容未经书面许可，任何部分不得以任何形式翻印、转

载、复制，及存储于检索系统，提供给公众或私人使用。

2、来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否，若未收到回复信息，请来

信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3个月内，未录用者可自行处

理。请勿一稿多投，不涉及保密、署名无争议，请作者自留底稿，恕不退稿。

3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权，不同意删修

的稿件请在来稿中声明。

4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据

库”收录。凡向本刊投稿作者，若不同意在上述数据库收录，请在来稿注明。

万方数据



•Ⅲ•

VALUE MANAGEMENT
1 Evaluation of the Competitiveness of Crystal Jewelry Industry in Lianyungang YOU Jing，et al.
6 Problems and Countermeasures of Project Cost Information Construction XU Jing
10 Development Characteristics Analysis of International Aviation Hub and Its Suggestions to China JIANG Wei
15 The Influence of Integration of QEHS on the Construction Enterprise and Its Countermeasures WANG Yu-peng
17 Research on Cost Control of Electric Power Construction Enterprises LI Pei-xin
19 Problems and Countermeasures of Supervision of Highway Engineering YANG Dan-dan
21 Construction of Finance Sharing Center of Jiangsu Sunshine Group HOU Huan，et al.
23 Research on Quality Control Strategy of Electrical Construction in Modern Electromechanical Installation Engineering

TANG Feng
25 Research on the Renewal and Utilization of Industrial Park Based on the Concept of City-industry Integration LIU Chong
27 Land Use Transformation and Land Resource Management Strategy Analysis WANG Rong-rong
29 Third-party Construction Risk to Oil and Gas Pipelines and Countermeasures GUO Tong
31 Analysis of Internal Control Strategy of Enterprise Financial Management Accounting JIAO Xue-chun
33 Analysis of Measurement and Payment Work Procedures in Highway Engineering Projects WANG Ting-hao
35 Study on the Development of Xianning Hot Spring Tourism Based on SWOT Analysis WANG Lang
37 Research on Safety Management of Laboratory Gas Cylinders in Colleges and Universities GUO Li-ke
39 Research on Cooperative Governance in the Development of Shared Bicycles in Guangzhou HUANG Xiao-xuan
41 Problems and Strategies in the Construction of Thermal Power Plants TANG Li-ming
43 Research on the Construction of Multi-level Laboratory Public Scientific Research Platform CHEN Hong-ju，et al.
45 Study on Life Cycle Integrated Management of Engineering Project ZHOU Yan-wei，et al.
47 Project Cost Control under the Mode of Floating Rate Tender ZHANG Yu-ting
49 Analysis on the Status Quo of Cultivation and Development of "Ten-Hundred-Thousand" Innovative Enterprises and Countermeasures

CHEN Xin，et al.
51 Analysis on PPP Model of Uility Tunnel Based on SWOT Model PAN Liang
54 The Development Dilemma of Community O2O and the Solution Path LI Shao-chi
58 Jinzhai Kiwi Peasants Professional Cooperatives Association Special Rights Institution and Its Influence LI Shi-ran
61 Study on Cost Management Achievement Maturity Model of the Port and Waterway Engineering CHEN Yan-chun
63 Research on Digital Reading Promotion Mode in Chinese University Library under National Reading Background

YIN Yi-qiu，et al.
65 A Research of PPP Mode on Shantytown Renovation Project in the North Anhui Province GUI Zong-yu
67 On Whole Process Cost Control and Management of Construction Projects YANG Shao-feng
69 Construction of an Integrated Synergetic Model for Tourism Areas in Shandong Peninsula Island under the Background of
"Belt and Road" LIU Han-xiao，et al.

71 Discussion on Qualification Management of Construction Enterprises WANG Hai-yuan
73 Study on Safety Operation of Railway Lifting Loading and Unloading Machinery XU Dong-bo
75 Highway Project Cost Accounting ZHANG Yong-gang
77 Fine Management of TR Module Cost SHEN Ke-jian，et al.
79 On Budget Preparation for Tobacco Industry in Preliminary Design Phase FU Guo-jun
82 Research on Application of Data Mining Technology in Risk Decision Making of Assembled Buildings

ZHANG Wen-bin，et al.

CONTENTS

Value Engineering
(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982
Vol.37 7.a

(Sum No.495)
Published in Jul. 8, 2018 ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

Printed by:
Changling Printing House,Langfang
Distributor:
Shijiazhuang Post Office
Subscriptions:
Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price:
¥30.00
Overseas Single Price:

﹩30.00
Open Publishing

Chief Edior's Department:
Shi Rui
Editor:
Editorial Team of VE
Publisher:
Magazine Publishing House of VE
Address:
Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 87024742
E-mail:
vezzsbjb@163.com

Inscribed:
Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager:
Hebei Association for
Science and Technology
Sponser:
Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

万方数据



•Ⅳ•

85 Research on Task Pricing Based on Photographing and Making Money ZHANG Yu
90 Analysis of the Development of Management Accounting System in Public Institutions CAO Ming-ge，et al.
92 Study on Key Points and Countermeasures of Highway Bridge Construction Management JIANG Chang-ling
94 Secondary Water Supply Vertical Partition Analysis MO Xiao-cui，et al.
96 On Construction Unit Cost Control LU Fei
98 Research on Construction Risk Assessment of EPC General Contract Transmission and Transformation Project with Design
Institute as Leading ZHAO Zhong-ze，et al.

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN
103 Research on Sharing Mechanism of Logistics Information Resources under the Background of "Internet+" AN Ni

FUNCTION CARRIER INNOVATION
105 Research and Exploration on Construction Methods of Highway Bridge Piles GUO Wei-long
107 Study on the Construction Control of the Superstructure of a Cable-Stayed Bridge with Asymmetrical Balanced System

QI Yuan，et al.
109 Application Analysis of Split Precast Large Box Girder in Urban Expressway Network HU Bo-tao，et al.
113 Application and Improvement of Endless Rope Winch in Coal Mine WANG Hong-zhi，et al.
115 Research and Application of "One Block and One Injection" Hole Sealing Technology for Gas Drainage LI Tian-long
117 Application Analysis of Static Blasting Technology in Stone Cutting Construction MENG Jian-chuang
120 The Electromagnetic Induction Motor Design XU Tong
122 Application of Bailey Beam Bridge in the Construction of Newly-built Passenger Tunnels at Existing Stations

ZHANG Dong-qing
125 Discussion on Construction Technology of Cantilever Continuous Beam Closure Section of Boya River Bridge

LAI Shi-ying
128 Study on Collapse Treatment Technology of Soft Surrounding Rock in Shallow Tunnel ZHANG Wen-hui
131 Construction of Static Pressure Treatment of Prestressed Concrete Pipe in Subgrade Foundation of Nanning-Guangzhou
High-speed Railway ZHANG Ji-jian

134 The Design of the Control System of the Nanometer Carbon Heating Film Energy Saving Machine XU Sheng-jie，et al.
137 Application of Reno Mattress in Waterway Regulation Project of Anhui Section of Shaying River LV Shi-sheng
139 Construction Method of Advanced Geological Prediction of Pilot Hole in Shaft Anti-well Method FANG Kai
142 Surface Topography Prediction Model for Free-form Surface Milling under System Dynamic Response CHEN Hui-qun
147 Study on High Temperature Mechanical Properties of Fiber Lightweight Aggregate Concrete WANG Xiao-li
149 Cause and Mechanism of Landslide in Dhaka, Gongshan County, Nujiang Autonomous Prefecture QIAN Shan-guang，et al.
151 Application of Siphon Rainwater System on Baoding Station GENG Tang
154 Analysis of Construction Technology for Deep Foundation Pit Support in High-rise Buildings ZHANG Chun-hua
156 Research on Underground Traffic Development Strategy for Rail Transit HAN Gang，et al.
159 Study on Energy-Efficiency Renovation of Public Buildings'Air Conditioning System LI Hong-yan，et al.
161 Transformation of Electric System of Spindle Motor of T68 Boring Machine with PLC WU Dong-ling
164 Application of Construction Technology of Concrete Hollow Thin-wall Pier of Viaduct LI Ruo-jun
166 Construction Technology of Special Hole T-Beam Erection underpass Expressway PAN Jun-jie
169 Design of the Air Regulation Fuel System in Civil Aviation Aircraft Engine Test Cell Facility XIAO Lian-yong，et al.
172 Application of Caving Method without Bottom Column in Dahongshan Iron Mine ZENG Wei-ceng，et al.
174 Fracture Analysis of the Concrete Cut-off Wall GENG Chuan-yu，et al.

VALUE APPLICATION
176 Research on the Training of Practical Skills in "Comprehensive Training" Course ZHU Ying，et al.
178 Application of Improved Analytic Hierarchy Process in the Course of "Architectural Mechanics" in Higher Vocational Education

LIU Bing
180 Analysis of a Typical Case of Heavy Pollution Weather in Hebei Province SU Hai-yan，et al.
182 Analysis of a Failure of EDP Low Voltage Lamp CHEN Chao
184 Exploring the Causes of Diseases and Countermeasures in Road and Bridge Construction GENG Chuan-yu
186 Study on the Standardization of Raw Material Packaging in the Improvement of Production Capacity

HUANG Peng-peng，et al.
188 Research on the Application of Literature in Campus Culture Construction YI Qiao-qiao，et al.
191 The Application of Comprehensive Transportation Distance Calculation Method to the Change of Balanced Transportation
Distance of Earthwork in a Certain Section of South-to-North Water Diversion XING Zhi-guo

193 Research and Suggestion on the Development of Music APP Based on the Research on the Development of NetEase Cloud Music
ZHOU Chao

万方数据



•Ⅴ•

195 Research on the Application Technology of "Sponge City" Concept in Landscape Design HAN Chun-ni，et al.
197 Discussion on the Transformation Design of Street Landscape in Small Towns QIAO Yi-qing
199 On the Application of Elevator High Voltage Variable Frequency Speed Regulating Device in Guoerzhuang Mine

ZHU Xiao-heng
201 Discussion on Some Thinking of Big Data to Library WANG Li-dan
203 The Design and Implementation of Online Voting System Based on ASP WU San-zhu
205 Exploration on Problems Should Be Paid Attention to in the Inspection of Highway Pavement DONG Hua-long
207 The Evaluation of Scientific and Technological Innovation Performance in Ningxia Universities FANG Li-juan，et al.
210 "Once Stop" Corporate Service Reform through Big Data SHENG Xiao-jun，et al.
212 Discussion on the Geological Environment Protection of Zhenxiong Coal Mine DENG Sheng-wei
215 Streamline Design of Hotel Function CHEN Chi
217 Research on Application Scenarios of RFID in Future Construction Sites DU Hao-yang，et al.
219 Research on the Construction of Ninxia Digital Culture Network Wechat Applet LI Gang
221 Study on System Performance and Social Value of Sports Self-media WANG Zi-ye，et al.
223 Research on the Protection and Utilization of Historic Buildings in Urban Renewal HU Yi-jun
225 Analysis of Treatment Methods for Soft Ground of Municipal Roads ZHU Dan
227 Application of SU-GA-SVM Classifier in Network Intrusion Detection ZHANG Bao-hua，et al.
230 Analysis of Structure Design Essentials of Assembled Building XU Rong
232 The Application of Information Technology in the Group Management of the Elderly YAO Jun，et al.
234 Application Research on Soft Soil Roadbed Construction Technology in Highway Construction WAN Jian-shu
236 Intervention of Health Management Model on Chronic Diseases of the Elderly NIU Jian-zhuang，et al.
238 Construction of Computer Network Course Resources Based on Mobile Learning BAI Wei，et al.
240 Research on Rapid Excavation Technology in Large Section Rock Roadway MU Yan-peng
242 The Construction of Intelligent Service Platform in Subway ZHANG Ke-shen，et al.
244 Research of the "Internet plus" VAT Invoice Verification Integration Scheme HE Xiao-mei，et al.
247 Analysis of Pavement Defects and Effective Use of Maintenance Techniques in Bridge Construction YANG Xiao-fang
249 Discussion on the Computer STS Specialty Development for Regional Economy YU Lin-lin
251 Advantages of Virtual Simulation Laboratory in the Training of Nuclear Engineering and Nuclear Technology Talents

XIE Jin-sen，et al.
253 Research on the Development Countermeasures of Webcast Platform HUANG Zhuo-ling
255 Mathematical Modeling for Analyzing Contact Force in a Four Contact-Point Ball Bearing with Consideration of Structural Stiffness

LI Chao，et al.
258 Influence of Foundation Pit Support on Surrounding Buildings and the Measures Should be Taken LU Jian-long，et al.
260 Research on Application of BIM Technology in the Construction Industry of Small City ZHANG Huan-fang
263 Discussion on Problems and Countermeasures of Environmental Testing Technology WEI Yin-zhi

THEORETICAL REVIEW
265 A Study on the Process of Gentrification in the Context of Urban Renewal ZHANG Hai-bo，et al.
268 Ethical Challenges and Solutions in the Age of Artificial Intelligence ZHU Xin-tong
270 Reflections on Raising Total Factor Productivity from the Perspective of New Development Concept YANG Zheng-hui
272 The Performance Evaluation of University Education Resource Allocation Based on Factor Analysis and DEA

YOU Yong-hua，et al.
275 Analysis on the Development Prospect of Unmanned Retail WANG Juan
277 The Review on the Researches about Factors Influencing the Tax Avoidance of Enterprises YANG Dan
279 Research and Application of the Bronze Ornamentation in the Design of Modern Furniture LI Chun-yan
281 Development of Quality Atmosphere Scale for Construction Enterprises HE Wei，et al.

COMPREHENSION
286 Exploration on Diversity of Engineering Mechanics Based on ABAQUS WANG Duo，et al.
288 Research on the Construction of Innovation and Entrepreneurship Curriculum System of Industry and Business Enterprise
Management Major in Higher Vocational College WU Ting，et al.

290 Curriculum Innovation in the Context of Big Data NIE Jing
292 Research and Application of Hierarchical and Immediate Supervision Management and Appraisal Assessment Platform Based on
Online Learning Space LIU Zhi-long，et al.

295 Study on the Quality Evaluation System of Modern Apprenticeship of Computer Major in Higher Vocational Colleges
ZHUANG Yu

298 Finance Curriculum Training Model Based on Collaboration XIAO Yun

万方数据


